

Re-opening of Club's Facilities

1. Card Rooms

The Card Rooms have been re-opened and each Member may invite a maximum of three guests to play cards or mahjong.

2. Centenary Bar

Operation of the Centenary Bar will resume under the Type 1 Mode of Operation in which both staff and users should have received one dose of COVID-19 vaccination.

The maximum number of persons per table will be increased to four persons; and the Bar will be closed at 24:00 daily.

3. Karaoke Rooms

Karaoke Rooms will be re-opened provided that both the staff and users should have received the first dose of COVID-19 vaccination.

The maximum number of users per Karaoke Room is:

Large Room	:	8
Medium Room	:	4
Small Room	:	2

Upon re-opening, the Karaoke Rooms will be opened from 14:00 to 21:00 from Monday to Friday, & from 12:00 to 21:00 on Saturdays, Sundays & Public Holidays.

4. Multi-activities Room

A Member who intends to practise inside the Multi-activities Room with his/her guest may do so according to the normal registration procedure. Each Member may invite a maximum of one guest at any one time.

Please note that any Member who intends to use the Centenary Bar or Karaoke Rooms are required to present his/her vaccination record to the staff on duty for inspection and he/she must scan the "LeaveHomeSafe" venue QR code using the "LeaveHomeSafe" mobile application on his/her mobile phone upon entering the venues.

For the users of the Card Rooms, they must scan the "LeaveHomeSafe" venue QR code using the "LeaveHomeSafe" mobile application on his/her mobile phone upon entering the venue.

重新開放會所設施

1. 牌房

牌房經已重新開放，每位會員可邀請最多三位來賓使用牌房設施。

2. 世紀吧

世紀吧將以第一類運作模式恢復運作，員工及使用者均須接種第一劑 2019 冠狀病毒疫苗。

每枱人數上限為四人；酒吧每日將開放至 24:00。

3. 卡拉 OK 房

卡拉 OK 房將重新開放，前提是員工及使用者均須接種第一劑 2019 冠狀病毒疫苗。

每間卡拉 OK 房間的人數上限為：

大房：8

中房：4

細房：2

卡拉 OK 房重新開放後，星期一至五的開放時間為 14:00 至 21:00，星期六、日及公眾假期為 12:00 至 21:00。

4. 多用途活動室

會員如欲與其來賓在多用途活動室內練習，可按正常程序登記。每位會員每次最多可邀請一位來賓。

請注意，會員如欲使用世紀吧或卡拉 OK 房，須向當值員工出示疫苗接種記錄以供檢查，並須在進入相關場所前，利用手機「安心出行」應用程式掃描場內的「安心出行」二維碼。

至於牌房的使用者，必須利用手機「安心出行」應用程式掃描場內的「安心出行」二維碼。